
 

Referat 

Idrætsledelsen Krocket  

 

Dag og tid: Lørdag den 1. april kl. 10.00 – 15.00  

Sted: DGI Vestjylland Ulfborg.  

Praktik: Ordstyrer: Kirsten Pilgaard. 

Referent:  Dennis Jensen 

 

Deltagere: Kirsten Pilgaard, Jørgen Hansen (Teams), Steen Kragh, Ingolf 

Trabjerg, Erik Pallesen og Robert Sørensen. 

DGI repræsentanter Michelle Knudsen & Dennis Jensen 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Kort præsentationsrunde. Ordstyrer 

Beslutning Alle præsenterer sig kort.  

   

2.  Valg af ordstyrer. Ordstyrer 

Beslutning Kirsten er valgt som ordstyrer.  

   

3. Valg af referent. Ordstyrer 

Beslutning Dennis er valgt som ordstyrer.  

   

4. Godkendelse af dagsorden. Ordstyrer 

Beslutning Udviklingspuljen blev rykket til punkt 11. 

Dagsorden herefter godkendt.  

 

 

5. Nyhedsbrev. Ordstyrer 

Beslutning Drøftelse af indhold til kommende nyhedsbrev i maj måned. 

Herunder blev blandt andet arrangementet i DGI Vestjylland med 

forsøg om at markedsføre via faglige seniorer nævnt, som et 

muligt emne. Se eksemplet her: Faglige seniorer  .   

Jørgen spurgte ind til om man kunne få nyhedsbrevene fysisk og 

så sende dem ud, men det ville blive for dyrt. Formændene 

opfordres til at printe nyhedsbrevet ud og synliggøre dem i 

klubhuse mv.  

Dennis laver et udkast til det første nyhedsbrev. 

 

 

6. Budget. Ordstyrer 

Beslutning Drøftelse af krocketøkonomien, som desværre er tiltagende 

dårlig. Udviklingspuljen er nu i underskud, mens flere landsdele 

har en sund økonomi. Årsagen til at udviklingspuljen er i 

underskud skyldes primært, at Idrætsledelsen har valgt at gøre 

deltagelsen i Årsmødet billigere for landsdelene de seneste 2 år, 

samt at 1/3 af landsdelene byder ind med årligt underskud flere 

år i streg. Idrætsledelsen drøfter forskellige løsningsmuligheder, 

herunder en ændring af budgetretningslinjerne. 

 

Idrætsledelsen drøfter også muligheden for at pålægge et gebyr 

på spillere, som kan gå til at dække Idrætsledelsens udgifter, da 

det beløb som Idrætsledelsen har til rådighed til drift ikke er 

dækkende. Flere muligheder skal dog afsøges herfor og Dennis 

undersøger hvilke muligheder der forelægger. 

 

Erik havde et oplæg: Oplæg fra Erik 

 

 

7. Årshjulet Ordstyrer 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/54226ECF-002
https://mimer.dgi.dk/offentlig/aba37b8462d04d5bb4018dc79045352b


 

Side 2 

Beslutning Årshjulet er gennemgået og der laves status på udførte og 

kommende opgaver. 

I den kommende tid vil de turneringsansvarlige besøge de 

klubber, som afholder DM. 

Ingolf og Kirsten besøger Give. 

Jørgen besøger Hasle. 

Erik og Robert besøger Varde. 

 

 

8. Nye medlemmer  Kirsten 

Beslutning Medlemstallet er på landsplan faldet med 6,7%.  

Idrætsledelsen drøfter hvilke tiltag der fra deres side kan gøres. 

Der fremsættes blandt andet forslag omkring familiekrocket samt 

generel bedre markedsføring af krocket og opfordring til ændring 

af træningstider i klubberne (ikke kun formiddagstræning).  

Punktet tages op igen til kommende møde. 

 

 

9. Oplæg til fælles idrætsledelse Mødeleder 

Beslutning Rigtig god snak om oplægget til den fælles Idrætsledelse, som 

går ud på at bringe Bowls, Krocket, Krolf og Petanque sammen 

som en fælles Idrætsledelse, samt nogle aktivitetsgrupper 

nedenunder for hver sportsgren. Dette vil gøre at vi bliver 

stærkere politisk og bedre kan udnytte erfaringer og ressourcer. 

Erik var lidt bekymret for om man ville blive hørt, da der var 

flere led man skulle igennem. 

Vi ville få et mere slagkraftigt kollektiv, hvor vi ville få en større 

stemme på landsplan. 

Idrætsledelsen vil have dette til høring i alle landsdelsudvalg 

inden vedtagelse.  

Punktet genindsættes til næste gang. 

 

 

10. Årsmøde 2023 Mødeleder 

Beslutning På baggrund af økonomien beslutter Idrætsledelsen at Årsmødet 

afholdes som et 1-dags møde. Forhåbningen er at vende tilbage 

til 2-dages møder. 

Dennis sørger for at booke lokation og forplejning. 

 

 

11. Udvikling af Krocket (udviklingspuljen) Mødeleder 

Beslutning I sydvest havde man afsat nogle penge til udvikling, hvis der var 

kommet nogle forslag ind fra klubberne, men der var ingenting 

kommet. 

Ingolf havde Faglige seniorer med som et udviklingsarrangement 

i Vestjylland. 

Udviklingspuljen er som nævnt i underskud. 

 

 

12. Danmarks Motionsuge Mødeleder 

Beslutning Man havde gjort en del for at lave noget de tidligere år, men det 

var ikke rigtig lykkes. 

Ligger på et dårligt tidspunkt, da sæsonen er ved at gå på hæld. 

Forslag til hvad man kunne gøre i år: 

Tjek lokalområderne om der er arrangementer vi kunne koble os 

på. 

Byde sig mere til på hjemmesider (ude i klubberne) 

DGI skal være mere synlige (markedsføring) 

Fælles dag med andre foreninger, lav en familiedag i foreningen. 

 

 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/22BE697A-001


 

Side 3 

 

13. Evt. Mødeleder 

Beslutning Der har været en forespørgsel på at få flyttet DM i enkeltmands i 

Varde, men Erik fortalte at det kunne desværre ikke lade sig 

gøre. 

 

 

14. Næste møde. Mødeleder 

Beslutning 20/6 2023 kl. 14.00 (Teams) 

Punkter til kommende møde: 

- Nye medlemmer. 

- Oplæg til fælles idrætsledelse. 

 

 


